

各位校友：

李陞大坑學校校友會 22-23 年度會員大會暨聚餐

1 提名「校友會常務委員會委員」選舉

本會現需為下屆的常務委員會委員進行改選，誠邀各位熱心教育的校友自我提名參選。根據本會會章常務委員會由 4 名委員組成，任期五年。

現把有關選舉的日程及方法臚列如下，敬希校友參閱。如有興趣參選「校友會常務委員會委員」的校友請填妥回條及候選人提名表格，並於 4 月 27 日（星期四）下午五時或之前交回或寄回李陞大坑學校校友會（香港銅鑼灣浣紗街 73 號）。

【選舉日程】

日期	項目	備註
2023 年 4 月 13 日 （星期四）至 2023 年 4 月 27 日 （星期四）	提名	若未依期交回「候選人提名表格」，其提名即告無效
2023 年 5 月 5 日 （星期五）	投票*、點票及 公布結果	會員大會當天進行，並於 2023 年 5 月 12 日透過學校網站公布結果

注意事項：

- * 根據校友會章程 8.4：如只有四位候選人，該四位候選人將自動當選為校友會常務委員會委員。如多於四位候選人，則仍會按選舉程序選出校友會常務委員會委員。如沒有人獲提名參選，校友會可延長提名截止日期或在一段合理的時間後重新進行選舉。

【選舉注意事項】

空缺數目	四名 ● 由最高票數的 4 名候選人當選為校友會常務委員會委員
校友會委員會委員的職能	● 校友會常務委員會委員須出席約每年兩次的校友會常務委員會會議
參選資格	● 候選人必須為本會會員 ● 候選人必須年滿 18 歲
提名方式	每名會員提名自己參選，無須和議。
候選人資料收集	各候選人在【校友會委員會委員-候選人提名表格】內填寫之個人資料將派發予所有校友會會員，作參選宣傳之用。

Li Sing Tai Hang School Alumni Association
李陞大坑學校校友會

2 校友會會員大會及聚餐

一年一度的校友會會員大會及聚餐又來了！我們歡迎各位校友們與家人一起出席，分享小學生活的點點滴滴。詳情如下：

日期： 2023 年 5 月 5 日（星期五）

時間： 晚上 7 時

地點： 本校禮堂

活動： 會員大會、集體遊戲、聚餐（供應少量清真食物）

費用： 成人\$150

學生優惠價\$50

付款方法： 1. 親身到校付款

2. 郵寄支票往香港銅鑼灣浣紗街 73 號（支票抬頭請寫上「李陞大坑學校校友會」）

3. 會員大會當天到校付款

凡有興趣參加校友會聚餐的校友請於 4 月 20 日（星期五）前，填妥網上回條（<https://forms.gle/W6r9qeAnUzCVC93U6> 或掃描以下二維碼）報名即可；我們誠邀仍未加入校友會的校友參加校友會，校友們可親臨李陞大坑學校繳交有關費用及回條，歡迎各位校友積極參與。

註：未滿 18 歲之校友，須由家長陪同出席；如無家長陪同，必須填妥家長同意書，並上傳至網上回條。



如有查詢，歡迎致電 2577-5188 聯絡施國豪主任。

李陞大坑學校校友會主席



黃錦輝 主席



2023 年 4 月 13 日

Li Sing Tai Hang School Alumni Association
李 陞 大 坑 學 校 校 友 會

家長同意書（未滿 18 歲之校友）

本人同意_____自行出席李陞大坑學校 22-23 年度校友會會員大會及聚餐，並

- 選擇 自行回家。
 家長接送。

家長姓名：_____ 家長簽署：_____ 日期：_____

Li Sing Tai Hang School Alumni Association
李陸大坑學校校友會

No.AA22001

13th April, 2023

Dear Alumni,

Li Sing Tai Hang School Alumni Association
Annual General Meeting and Dinner 2022-2023

1. Election of The Executive Committee Members

We would like to invite all members of the Alumni Association to attend the Election of The Executive Committee. At present, the Executive Committee consists of 4 members and the term of office is 5 calendar years. The details of the election are listed below. Please fill in the reply slip and hand in to the Li Sing Tai Hang School Alumni Association (73 Wun Sha Street, Tai Hang, HK) on or before **27th April, 2023 (Thursday, 5:00 pm)** in person or by post.

Election Schedule

Date	Items	Remarks
13 th April (Thursday) to 27 th April (Thursday), 2023	Nomination	Please hand in the Nomination Form on time, otherwise the nomination will not be accepted.
5 th May, 2023 (Friday)	Voting*, vote Counting and announcement of the result	Voting in the General Meeting and the result will be displayed on the school website on 12 th May, 2023.

* According to the Li Sing Tai Hang School Alumni Association Constitution 8.4: If there are only 4 candidates in the election, they will automatically be elected to the committee. The election will be held if there are more than 4 candidates. If there are no nominations, the alumni association can extend the nomination date.

Points to Note

Vacancies	Four vacancies <ul style="list-style-type: none">the four candidates who obtain the greatest number of votes will be nominated for registration as the Executive Committee Members.
The Role of The Executive Committee Members	<ul style="list-style-type: none">The Executive Committee Members should attend school meetings each year (approximately 2 times).
Qualifications of the Candidates	<ul style="list-style-type: none">Must be a member of LSTHS Alumni Association.Members who are over the age of 18.
The Method of Nomination	Each member can nominate himself/herself.
Collection of Candidate Information	All candidates need to fill in the 【Nomination Form - Executive Committee Members】 attached. The information will be distributed to all alumni for the election.

Li Sing Tai Hang School Alumni Association
李陸大坑學校校友會

2. LSTHS Alumni Association Annual General Meeting and Dinner

We would like to invite you and your family members to attend the Li Sing Tai Hang School Alumni Association General Meeting and Dinner 2022-2023. The details are as follows:

- Date: 5th May, 2023 (Friday)
Time: 7:00 pm
Venue: Li Sing Tai Hang School Hall
Activities: Annual General Meeting, games and buffet dinner (A limited amount of halal food will be available)
Price: Adult \$150
Student \$50
Payment 1. Pay in person.
Methods: 2. Send a cheque by mail to 73 Wun Sha Street, Tai Hang, HK. (Cheque payable to 'Li Sing Tai Hang School Alumni Association')
3. Pay at school on the day of the Annual General Meeting.

If you would like to attend the dinner, please fill in the online form (<https://forms.gle/W6r9qeAnUzCVC93U6> or scan the QR code) on or before **20th April, 2023 (Thursday)**. We would also like to invite all Li Sing Tai Hang alumni to join our Li Sing Tai Hang School Alumni Association.

P.S. Alumni under 18 years of age must be accompanied by parents. If they wish to attend alone, parents must fill in the consent form and upload it on the online form.



Please call Mr. Derek See at 2577-5188 if you have any queries.

LSTHS Alumni Association



Mr. Wong Kam Fai Kelvin, the Chairperson

Li Sing Tai Hang School Alumni Association
李 陞 大 坑 學 校 校 友 會

Parent Consent Form (Alumni under 18 years of age)

I agree that _____ can attend the Li Sing Tai Hang School Alumni Association 22-23 Annual General Meeting and Dinner alone.

He/She will leave school by himself/herself.
 by parents pick up.

Parent name: _____ Parent Signature: _____

Date: _____